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Barneveld, 07-10-2024 
 
 
Geacht College, 
 
Op basis Op basis van artikel 42 van de organisatieverordening van de gemeenteraad, stelt de fractie van Lokaal 
Belang schriftelijke vragen naar aanleiding van het houtstookverbod in Amersfoort bij code rood of oranje, zoals 
aangegeven via de website Stookwijzer.nu. 
Lokaal Belang heeft kennis genomen van het besluit van de gemeente Amersfoort om een houtstookverbod in te 
voeren. Sinds 1 oktober is het verboden om binnenshuis hout te stoken wanneer Stookwijzer.nu code rood of 
oranje aangeeft. Dit beleid is bedoeld om overlast en gezondheidsrisico’s door houtstook te beperken bij 
ongunstige weersomstandigheden. Bij code geel is houtstook nog wel toegestaan. Dit nieuwe beleid stelt de 
gemeente Amersfoort in staat om op te treden wanneer buren er onderling niet uitkomen en de gemelde overlast 
blijft bestaan. Daarnaast is de campagne "He, even geen vuur" gestart om inwoners bewust te maken van de 
nadelen van houtstook bij code rood en oranje. 
Voor Lokaal Belang is schone lucht voor iedere inwoner van onze gemeente essentieel. Wij zijn daarom verheugd 
dat bij de Kadernota van 28 juni 2023 een motie is aangenomen waarin het college wordt gevraagd te 
onderzoeken hoe de overlast door houtstook tijdens een RIVM-stookalert bestreden kan worden en om indien 
nodig hierover regels op te nemen in het nieuwe Omgevingsplan. 
 
Wij stellen de volgende vragen: 

1. In de Barneveldse Krant van 3 oktober vermeldt een woordvoerder van de gemeente Barneveld dat, in 
het kader van de Omgevingsvisie en het nog op te stellen Omgevingsplan, alle opties om overlast door 
houtstook te beperken worden onderzocht. Is een houtstookverbod tijdens een RIVM-stookalert daarbij 
een serieuze optie? 

2. Indien ja, kan de aanpak van Amersfoort dienen als voorbeeld voor ons toekomstige beleid? Indien nee, 
waarom niet? 

3. Kan het college aangeven welke opties momenteel worden onderzocht in aanloop naar het nieuwe 
Omgevingsplan en wanneer de Raad de eerste voorstellen kan verwachten? 

4. De woordvoerder stelt dat het huidige beleid zich beperkt tot voorlichting over houtstook. Echter, op de 
website van de gemeente Barneveld vinden wij slechts vier korte alinea’s waarin enkel het probleem 
wordt geschetst. Tijdens de kadernota in 2023 heeft onze fractie voorbeelden gepresenteerd van andere 
gemeenten waar uitgebreidere informatie wordt verstrekt over de overlast van houtstook. Wij adviseren 
het college om eens te kijken naar de website van de gemeente Ede, waar veel meer uitleg wordt 
gegeven over dit onderwerp. Is het college bereid om op korte termijn de voorlichting op de 
gemeentelijke website én sociale media uitingen als ook gemeentepagina in de Barneveldse krant te 
verbeteren? 

5. Uit de reactie van de woordvoerder in de Barneveldse Krant van 3 oktober blijkt dat de enige concrete 
actie van de gemeente momenteel het aansluiten bij een landelijke campagne is om houtrookoverlast te 
voorkomen. Is het college het met ons eens dat dit onvoldoende is, zeker gezien het feit dat onze 
gemeente mede-ondertekenaar is van het Schone Lucht Akkoord, waarin uitgebreid wordt ingegaan op 
de gevolgen van en aanpak van houtstookoverlast tijdens een stookalert? Dit geldt temeer in het licht van 
de aangenomen motie bij de Kadernota van 2023. 

 
 
Vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van Lokaal Belang, 
Nadeche van Veen 
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